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Møtet var satt for å drøfte behov og aktuelle tiltak som kan fremme 
kollektivtransporten mellom Nordhordland og Bergen, og som kan 
være aktuelle å ta inn i Nordhordlandspakken. 
 
Følgende tiltak ble drøftet: 
 
 Knutepunkt Flatøy, økt P&R-kapasitet og bedre 

terminalfunksjonalitet. Skisser fremskaffes. Det tas kontakt med 
Erlend Iversen ang P&R-rapport / strategi for hele fylket. 

 
 Fremtidig skysstasjon/terminal knyttet til ny tunnel Knarvik-Isdalstø 

– arbeidsdeling med Flatøy. 
 
 Økt parkeringskapasitet Knarvik ferjekai. 
 
 Skysstasjon Manger (tettstadutvikling mer enn kollektivtiltak) 
 
 Behov for holdeplasstiltak (rapport kommer snart).  Foreløpig 

innspill vedrørende behov for midler oversendes til HH. 
 
 Fremkommelighetstiltak E39, Haukås-Hylkje.  Det tas kontakt med 

EI vedr mulige tiltak. 
 
Det ble ikke fattet noen konklusjoner om aktuelle tiltak. Foreløpig 
arbeides det med datainnsamling og problemanalyse – deretter 
kommer forslag til konklusjoner inn i utkast til bompengesøknad.   
 
Arbeidsgruppen for arbeidet med bompengesøknaden følger dette 
opp videre. 
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